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W imieniu mieszkańców ulicy Przerwy Tetmajera 2 i 4 proszę o rozwiązanie trudnej 

sprawy związanej z umieszczeniem ławki obok bloku przy ulicy Tetmajera 4. Ławka jest 

bardzo często miejscem libacji, głośnych zachowań przebywających tam osób a nawet 

załatwianiem potrzeb fizjologicznych. Mieszkańcy zwracali się już w tej sprawie do 

Prezydenta, ale problem nie został rozwiązany. Interwencje służb w tym wypadku nie są 

wystarczające, ponieważ problem powtarza się notorycznie. Prosimy o przeprowadzenie 

wywiadu z mieszkańcami w tej sprawie, odbyciu konsultacji społecznej lub przeniesienie 

ławki w inne miejsce, dalej od bloków.   

               Z poważaniem 

                  Artur Sułek 


